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تقدیر سرپرست استانداری آذربایجان شرقی از تلاش های شورای پدافند غیرعامل استان

سرپرست استانداری آذربایجان شرقی گفت: شورای پدافند غیرعامل استان یکی از شوراهای پرتلاش و موفق است که

همه قرارگاه های آن فعال هستند.

تراب محمدی امروز در نشست مشترک شورای پدافند غیرعامل استان با منطقه نفتی تبریز افزود: شورا در زمینه ارایه آموزش های لازم به اعضای قرارگاه ها نیز در سطح کشور

پیشرو است.

وی با اشاره به انتخاب شورای پدافند غیرعامل آذربایجان شرقی به عنوان شورای نمونه کشور در سال گذشته، ابراز امیدواری کرد که این روند امسال و سال های آینده نیز ادامه

یابد.

سرپرست استانداری آذربایجان شرقی خواستار تشکیل کارگروهی برای پیشگیری از ساخت و سازهای غیرمجاز در محدوده پالایشگاه تبریز شد.

وی همچنین خواستار تشکیل کارگروهی به ریاست اداره کل راه و شهرسازی استان برای ساماندهی خط آهن تبریز در حریم پالایشگاه شد.

وی ادامه داد: در این مدت سعی کردیم پیگیری های استاندار شهید زمین نماند که برگزاری چهار انتخابات، مصداق عینی آن است که در کمال سلامت، امنیت و مشارکت حداکثری

مردم برگزار شد و همه ستادها و همه کنش گران سیاسی برگزاری سالم انتخابات را تحسین کردند.

مدیر کل پدافند غیرعامل استانداری آذربایجان شرقی نیز گفت: جلسه مشترک شورای پدافند غیرعامل استان و منطقه نفتی تبریز بر اساس دستور مقام عالی سازمان پدافند

غیرعامل کشور و سیاست جهادی دولتمردان دولت شهید رئیسی مبنی بر تعامل و همکاری جهت هم افزایی در انجام ماموریت های محوله برگزار می شود.

محمد بیگ افزود: در نشست امروز تمرکز بر رفع مشکلات و تهدیدات احصا شده در منطقه نفتی تبریز بوده و امید است با صلاحدید رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور و

حمایت های مدیریت ارشد استان گامی در راستای رفع مشکلات و ارتقای امنیت منطقه نفتی برداشته شود.

وی از حرائم امنیتی و ساخت و سازهای غیر مجاز در منطقه، گذر خط راه آهن از محدوده منطقه نفتی، ارتقای سطح خدمات مرکز آتش نشانی منطقه و ارتقای گرید لوله های خط

انتقال گاز به عنوان برخی از موارد احصا شده یاد کرد.

موحدنیا، مدیرکل امور شهری استانداری آذربایجان شرقی نیز در این جلسه خواستار تسریع در پاسخگویی پالایشگاه به استعلامات مربوط به ساخت و سازهای مجاز در محدوده

خطوط انتقال شد.

وی همچنین خواستار اقدام پالایشگاه تبریز برای تملک اراضی موجود در حریم این مجموعه برای پیشگیری از ساخت و سازهای غیرمجاز شد.

موحدنیا همچنین خواستار امضای تفاهم نامه میان پالایشگاه و شهرداری منطقه هفت تبریز برای ساخت ایستگاه آتش نشانی در محدوده این مجموعه برای ارایه خدمات برای

منطقه شد.
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